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 28. janvārī notika Latvijas Pašvaldību savienības 
(LPS) Tehnisko problēmu komitejas sēde. Viens no 
izskatāmajiem jautājumiem bija pašvaldību attīstī-
bas vadlīnijas, ko prezentēja LPS vecākais padom-
nieks Māris Pūķis. Notika diskusija par iespējama-
jiem vadlīniju papildinājumiem un grozījumiem. 
Uz nākamo komitejas sēdi plānots izvirzīt priekšli-
kumus vadlīnijām par komitejai aktuāliem jautāju-
miem. 

Komitejas sēdē skatīja likumprojektu “Dzīvojamo 
telpu īres likums”. Ekonomikas ministrijas Būvnie-
cības un mājokļu politikas departamenta pārstāvis 
M. Auders informēja par galvenajām izmaiņām, ko 
ietver likumprojekts, piemēram, tiek sašaurinātas 
ģimenes locekļu tiesības; īres maksu var noteikt kā 

visu ar dzīvojamās telpas lietošanu saistīto pakal-
pojumu maksājumu summu; tā kā visus īres līgu-
mus reģistrēt zemesgrāmatā ir dārgi, ir vajadzīga 
alternatīva – īres līgumu reģistrs, ko varētu uztu-
rēt pašvaldības un izmantot pašvaldības īres tirgus 
izpētei savā teritorijā, kā arī dažādu strīdu izskatī-
šanā; noteiktas tiesības izbeigt īres līgumu; atru-
nāta izlikšana no dzīvojamām telpām; noteikts, ka 
pašvaldībām ir tiesības izīrēt dzīvokļus personām, 
kas atzītas par tiesīgām saņemt palīdzību atbilstoši 
likuma “Par palīdzību dzīvokļa jautājumu risināša-
nā” noteikumiem, un citas izmaiņas. Turpretī LPS 
Tehnisko problēmu komitejas loceklis A. Vilks sēdē 
norādīja, ka pašvaldības likumprojektu neatbalsta, 
jo tam ir dažādi tehniski trūkumi, ir pretrunas ar ci-
tiem likumiem, nav tiesiski izpildāms likumprojektā 
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norādītais izīrētāja pienākums nodrošināt visas 
dzīvojamās mājas ekspluatāciju un uzturēšanu, kā 
arī pašvaldības neatbalsta, ka īres līgumu reģistru 
uztur un vada pašvaldības, jo tās viennozīmīgi ir pa-
pildu izmaksas. Jelgavas pilsētas domes priekšsē-
dētāja vietnieks J. Strods norādīja, ka valsts dzīvok-
ļus var izīrēt darba (dienesta) vajadzībām, līdz ar to 
rodas jautājums, kāpēc pašvaldības to arī nevarētu 
darīt ar saviem dzīvokļiem, lai piesaistītu pašval-
dībā trūkstošos speciālistus. Komiteja neatbalstīja 
likumprojekta “Dzīvojamo telpu īres likums” tālāku 
virzību un aicināja EM likumprojektu pārstrādāt, 
iesaistot arī pašvaldību pārstāvjus, kā arī atrisinot 
īres līgumu reģistra jautājumu.

LPS padomnieks Aino Salmiņš komitejas locekļus 
informēja par sarežģīto situāciju ar jauno Būvniecī-
bas likumu un ar to saistīto dažādu MK noteikumu 
saskaņošanu, kas nereti notiek visas dienas garu-
mā. Daudzu pašvaldību pārstāvji ir piedalījušies un 
palīdzējuši grūtajā saskaņošana darbā, tādēļ ir pie-
ņemts lēmums veidot LPS Tehnisko problēmu ko-
mitejas Būvniecības apakškomiteju, kuras sastāvā 
iekļauti: Jānis Vītoliņš, Ventspils domes priekšsē-
dētāja vietnieks; Māris Bože, Ventspils pilsētas 
domes Arhitektūras un pilsētbūvniecības noda-
ļas vadītājs; Jurģis Rasa, Ventspils pilsētas domes 
Būvniecības administratīvās inspekcijas vadītājs; 
Dace Arāja, Liepājas pilsētas būvvaldes juriste; 
Jānis Grundbergs, Liepājas reģiona novadu būv-
valdes galvenais arhitekts; Margarita Goroškova, 
Garkalnes novada pašvaldības Juridiskās daļas va-
dītāja; Agnija Švalkovska, Rīgas pilsētas būvvaldes 
Juridiskās nodaļas vadītāja; Jurijs Strods, Jelgavas 
pilsētas domes priekšsēdētāja vietnieks tautsaim-
niecības programmā. 

Komitejā arī tika uzskaitītas galvenās prasības, ko 
LPS uzturēs saistībā ar Būvniecības likumu. Komi-
tejas locekļi atbalstīja formulētās prasības un no-
lēma:

1. Atkārtoti aicināt Saeimu noteikt, ka jaunais Būv-
niecības likums stājas spēkā atbilstoši labas pārval-
dības principiem, izpildoties šādiem nosacījumiem:

1.1. ir apkopoti un sagatavoti iesniegšanai Saei-
mā starpministriju sanāksmēs izteiktie ministriju 
un pašvaldību iebildumi par nepieciešamajiem 
grozījumiem Būvniecības likumā;
1.2. ir izstrādāti un saskaņoti ar likumu saistītie 
normatīvie akti;

1.3. ir izstrādāta Būvniecības informācijas sistē-
ma atbilstoši Būvniecības likuma regulējumam 
un uzsākta tās ieviešana visās pašvaldībās;
1.4. pēc normatīvo aktu saskaņošanas un ap-
stiprināšanas ir nodrošināts 3 mēnešu apmācī-
bas un sistēmas ieviešanas laiks pašvaldībās un 
valsts iestādēs.

2. Pieņemt zināšanai, ka no pašlaik izsludinātajiem 
11 normatīvajiem aktiem LPS ir saskaņojusi tikai 
vienu.

3. Pieprasīt Ekonomikas ministrijai organizēt atkārto-
tas starpministriju sanāksmes, lai izvērtētu Vispārē-
jos būvniecības noteikumus un Ēku būvnormatīvus.

4. Pieprasīt Ekonomikas ministriju līdz 2014. gada 
1. aprīlim sagatavot informatīvo ziņojumu par Būv-
niecības informācijas sistēmas ieviešanas gaitu.

5. Lūgt EM apkopot starpministriju sanāksmēs iz-
teiktos iebildumus par nepieciešamajiem grozīju-
miem Būvniecības likumā un sagatavot tos iesnieg-
šanai Saeimā.

6. Aicināt Saeimu iespējami īsākā laikā sagatavot 
grozījumus Būvniecības likumā, kas paredz izveidot 
Būvniecības kontroles biroju, kura kompetencē jā-
nosaka:

6.1. atbildība par būvprojektu ekspertīzēm;
6.2. atbildība par būvuzraudzību un būvuzraugu 
darbu, nosakot, ka būvuzraugi ir sertificētas per-
sonas un to būvuzraudzības tiesības apstiprina 
valsts institūcija. Vienlaikus ir nosakāmas tiesības 
šai institūcijai būvuzraudzības tiesības anulēt;
6.3. kompetence par ekspluatācijā esošu būvju 
drošības izvērtēšanu un to ekspluatācijas pār-
traukšanu;
6.4. atbildība par būvmateriālu kvalitātes un 
drošības kontroli, ko šobrīd nespēj nodrošināt 
Patērētāju tiesību aizsardzības centrs. Vienlaikus 
ir jāsakārto būvmateriālu atbilstības deklarāciju 
saņemšanas un izsniegšanas kārtība, iespējams, 
veicot to stingrās uzskaites reģistrāciju.

7. Aicināt LPS līdz šā gada 1. maijam sarunās ar EM 
izskatīt jautājumu par normatīvo aktu atbilstību un 
pašvaldību uzdevumiem būvniecības kontroles jomā.

8. LPS Valdes sēdē 4. februārī informēt VARAM mi-
nistru E. Cilinski par komitejas argumentiem, kā-
dēļ Būvniecības likuma stāšanās spēkā 2014. gada 
1. maijā nav iespējama.



30. janvārī Latvijas Pašvaldību savienība sadar-
bībā ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru 
(LIAA) turpināja uzsākto diskusiju ciklu “Pašvaldī-
bas loma uzņēmējdarbības attīstībā un investīciju 
piesaistes veicināšanā”. Diskusijā ”Piedāvājumu 
gatavošana investoriem un LIAA ieteikumi inves-
toru uzrunāšanai” tika runāts par diviem speci-
fiskiem atbalsta veidiem, kā, izmantojot LIAA, 
var uzrunāt potenciālos ārvalstu uzņēmējus. LIAA 
vecākais investīciju projektu vadītājs Pēteris Za-

riņš, balstoties uz savu un LIAA pieredzi, sniedza 
ievada lekciju par to, kā būtu jāsagatavo investīciju 
piedāvājums ārvalstu investoriem un kas informā-
cijas apkopošanas un iegūšanas laikā būtu jādara. 
Piedāvājuma gatavošana nozīmē izvērtēt esošās 
infrastruktūras nodrošinājumu, kapacitāti, darba-
spēka pieejamību, kā arī jāsniedz informācija par 
konkrētās teritorijas dabas resursiem, privātā sek-
tora aktivitāti un vēlmi iesaistīties. LIAA investīciju 
projektu vadītāja Gundega Ose stāstīja, kā uzņē-
mēji sadarbībā ar pašvaldībām var sagatavot savu 
investīciju projektu pieteikumu, savukārt LIAA, iz-
mantojot savas pārstāvniecības, var palīdzēt atrast 
stratēģisko vai finanšu investoru. Tāpat LIAA aici-
nāja izmantot viņu atbalstu piedāvājumu gatavo-
šanā, kā arī pašvaldībām būt aktīvām savas terito-
rijas un uzņēmumu interešu lobēšanā, izmantojot 
valsts amatpersonu vizītes ārzemēs un citu valstu 
amatpersonu vizītes Latvijā. Visas diskusijas laikā 
demonstrētās prezentācijas un videoieraksts pie-
ejams šeit: http://www.lps.lv/Seminari_un_video/
LIAA_diskusijas/?task=view&article_id=3678.

4. februārī LPS Valdes sēdē notiks saruna ar vi-
des aizsardzības un reģionālās attīstības ministru 
E. Cilinski. Sarunā paredzēts apspriest Veselības 
aprūpes finansēšanas likumprojektu, Būvniecības 
un to pavadošo dokumentu paketes projektus, gro-
zījumu projektu Administratīvo teritoriju un apdzī-
voto vietu likumā un Zemes pārvaldības likumpro-
jektu. Aktuāls šobrīd ir jautājums par grozījumiem 
likumā “Par palīdzību dzīvokļu jautājuma risināša-
nā”, ko arī Valdes locekļi gatavojas apspriest. Darba 
kārtībā sarunā ar ministru ir arī jautājums par atkri-
tumu apsaimniekošanu.

Otrajā sēdes daļā Valde tiks informēta par LPS Do-
mes lēmuma “Par partnerības līgumu un līdzsvaro-
tu attīstību” izpildes gaitu.

5. februārī plkst. 12:00 notiks Latvijas Pašvaldī-
bu izpilddirektoru asociācijas sanāksme. Darba 
kārtībā plānots skatīt virkni jautājumu par audio 
un video ierakstu veikšanu un tiešraižu nodroši-
nāšanu, kā arī jautājumu par atskurbtuvēm. Deta-
lizētāku darba kārtību skatīt šeit: http://www.lps.
lv/?task=view&article_id=3687.

Sēde notiks Rīgā, Daugavpils ielā 31, Rīgas Austru-
mu izpilddirekcijā.

ŠoNEDĒĻ uN TuRPMĀK

http://www.lps.lv/Seminari_un_video/LIAA_diskusijas/?task=view&article_id=3678
http://www.lps.lv/Seminari_un_video/LIAA_diskusijas/?task=view&article_id=3678
http://www.lps.lv/?task=view&article_id=3687
http://www.lps.lv/?task=view&article_id=3687


http://www.lps.lv/Darbiba_Eiropa/

Reģionu komitejā aktualizē diskusiju par 
sociālajiem jautājumiem

31. janvārī Briselē (Beļģijā) Eiropas Savienības Re-
ģionu komitejas (RK) plenārsēdē notika asas disku-
sijas par RK sagatavoto atzinumu “Ekonomikas un 
monetārās savienības sociālā dimensija”. Sociālās 
dimensijas jautājums kļuvis jo īpaši aktuāls dalīb-
valstu ekonomiskās krīzes laikā, kad sociālie rādītā-
ji sasnieguši kritisku līmeni. Tādēļ Eiropas Komisija 
nākusi klajā ar paziņojumu, kurā aicināts stiprināt 
sociālo dimensiju un “pacelt” to ekonomikas di-
mensijas līmenī, vienlaikus neaizmirstot, ka sociālā 
darba kārtība kopumā ir dalībvalstu pārziņā.

Atzinuma autors, Ēras departa-
menta (Francijā) ģenerālpado-
mes priekšsēdētājs Žans Luī De-
tāns (Jean-Louis Destans), piedā-
vāja pievienot ekonomiskajam 
un monetārajam pīlāram sociālo 
pīlāru, lai tādējādi sociālos jau-
tājumus varētu labāk ņemt vērā. 
“Nekas nebūtu sliktāks kā sociā-
lais pīlārs, izolēts no pārējiem. 
Ņemot vērā sociālās atšķirības, 
mums jāpadziļina sociālā dimen-
sija, balstoties uz sadarbību Eiro-
pas Savienībā,” norādīja Detāns. 
Vienlaikus viņš atzina, ka būtiski 
ir saglabāt dažādo sociālo mode-
ļu pastāvēšanu.  

Latvijas delegācijas Reģionu ko-
mitejā vadītājs Andris Jaunslei-
nis uzsvēra sociālās dimensijas 
lomu, norādot arī, ka sociālo jau-
tājumu kompetencei jāpaliek na-
cionālā līmenī: “Pieņemot jebku-
rus lēmumus attiecībā uz ekonomikas un monetāro 
savienību, jāvērtē to ietekme uz sociālo dimensiju. 
Ja netiks ņemta vērā sociālā dimensija, tad nebūs 
iespējams nodrošināt veiksmīgu ekonomikas un 
monetāro savienību.” Arī Latvijas Pašvaldību savie-
nības padomniece veselības un sociālajos jautāju-
mos Silvija Šimfa, kura līdzdarbojās Latvijas delegā-
cijas viedokļa veidošanā par šo Reģionu komitejas 

atzinumu, pauda uzskatu, ka sociālajai jomai jāpa-
liek nacionālo dalībvalstu ziņā ar iespējami mazāku 
vienoto regulējumu. “Līdz šim ar atvērtās koordi-
nācijas metodi Eiropas Savienības dalībvalstu soci-
ālo politiku harmonizācija un virzība uz augstākiem 
līmeņiem notikusi ļoti veiksmīgi,” atzina Šimfa. 

Eiropas Komisija 2013. gada oktobrī nāca klajā ar 
paziņojumu “Par ekonomikas un monetārās sa-
vienības sociālās dimensijas stiprināšanu”, rosinot 
virkni iniciatīvu, lai stiprinātu sociālo dimensiju 
ekonomikas un monetārajā savienībā. Galvenie 
akcenti tiek likti uz pastiprinātu pārraudzību pār 
nodarbinātības, sociālajiem izaicinājumiem un po-
litisko koordināciju, uzlabotu solidaritāti un rīcību 
nodarbinātības un darbaspēka mobilitātes jomā, 
kā arī stiprinātu sociālo dialogu.

Agita Kaupuža
LPS padomniece Eiropas Savienības jautājumos,

LPS pārstāvniecības Briselē vadītāja
Sekojiet LPS pārstāvniecības Briselē jaunumiem 

arī Twitter:
https://twitter.com/LPSBrux

INfoRMĀCIJA No LPS PĀRSTĀVNIECĪBAS BRISELĒ

Reģionu komitejas 105. plenārsēdē Latvijas delegāciju pārstāvēja arī Mālpils 
novada domes priekšsēdētājs Aleksandrs Lielmežs, Grobiņas novada domes 
deputāts Jānis Neimanis, Saldus novada domes priekšsēdētāja Indra Rassa, 
Jēkabpils pilsētas domes priekšsēdētājs Leonīds Salcevičs, Rīgas domes depu-
tāts Dainis Turlais un Ventspils pilsētas domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks 
infrastruktūras jautājumos Jānis Vītoliņš.
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https://twitter.com/LPSBrux


Par likumprojektu “Valsts dienesta likums”, 1. pie-
likums.

Par Ministru kabineta noteikumu projektu „Hidro-
tehnisko un meliorācijas inženierbūvju būvnoteiku-

mi”, 2. pielikums.

Par likumprojektu „Grozījumi Ģeotelpiskās infor-
mācijas likumā”, 3. pielikums.

LPS iesniegusi Saeimā priekšlikumus Zemes pār-•	
valdības likumam. Galvenās pašvaldību iebildes 
un prasības saistītas ar piekļuves nodrošināšanu 

katram zemes īpašumam, publisko ūdeņu īpa-
šumtiesību nodošanu pašvaldībām un ar zemes 
resursu labāku apsaimniekošanu.

VSS-103 – Plāna projekts “Par Attīstības sadarbības 
politikas plānu 2014. gadam”

VSS-91 – Noteikumu projekts “Noteikumi par fiskā-
lo risku vispārējo vadību un par fiskālās nodrošinā-
juma rezerves apjoma noteikšanas metodoloģiju” 

VSS-96 – Rīkojuma projekts “Par valstij piekrītošo 
nekustamo īpašumu Dagdas novadā, nodošanu 
Dagdas novada pašvaldības īpašumā”

VSS-97 – Rīkojuma projekts “Par Vecpiebalgas no-
vada pašvaldības nekustamo īpašumu pārņemšanu 
valsts īpašumā”

VSS-98 – Rīkojuma projekts “Par nekustamā īpašu-
ma “V1002” Rundāles novadā, nodošanu Rundāles 

novada pašvaldības īpašumā”

VSS-90 – Informatīvais ziņojums “Par Eiropas Sa-
vienības fondu darbības programmas “Izaugsme 
un nodarbinātība” 7.5.3. specifiskā atbalsta mērķa 
“Atbalstīt prioritāro (sirds un asinsvadu, onkoloģi-
jas, perinatālā un neonatālā perioda aprūpes un 
garīgās veselības) veselības jomu veselības tīklu 
attīstības vadlīniju un kvalitātes nodrošināšanas 
sistēmas izstrādi un ieviešanu, jo īpaši, sociālās at-
stumtības un nabadzības riskam pakļauto iedzīvo-
tāju veselības uzlabošanai” ieviešanu”

VSS-94 – Rīkojuma projekts “Par nedzīvojamo tel-
pu Kr.Valdemāra ielā 4-35, Rēzeknē, nodošanu Vi-
des aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 
valdījumā”

7. februārī no plkst. 11:00 
līdz 15:00 notiks Latvijas 
alianses “Vienoti kvalita-
tīvai izglītībai” sanāksmes 

“Izglītība visiem” globālā monitoringa ziņojuma 
“Mācīšana un mācīšanās attīstībai” atklāšana. Ap-
skatāmie jautājumi: Kā izglītība ietekmē indivīda 
un sabiedrības attīstību? Kas ir kvalitatīva izglītība? 

Ko ar to saprot Latvijā un kā tā ir definēta valsts 
izglītības politikas un plānošanas dokumentos? Kā 
mērīt izglītības kvalitāti? Kādas ir globālās un na-
cionālās izglītības tendences un redzējums nākot-
nes izglītībai? Interesenti tiešraidi varēs skatīt šeit: 
http://www.lps.lv/Pasakumi/Tiesraide/.

organizē: LIZDA, IZM, UNESCO LNK. 

LPS NESASKAŅo

ĪSzIŅAS PAR LPS NESASKAŅoTo LIKuMPRoJEKTu VIRzĪBu

LPS SASKAŅoŠANAI PIEPRASĪTIE DoKuMENTu PRoJEKTI

PRoJEKTI, SEMINĀRI, fINANSĒJuMS, DAŽĀDI
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Izsludināts konkurss 
ziemeļvalstu un Balti-
jas valstu mobilitātes 
programmā “Valsts ad-
ministrācija”

ziemeļu Ministru padomes birojs Igaunijā izsludi-
nājis projektu konkursu ziemeļvalstu un Baltijas 
valstu mobilitātes programmā “Valsts administrā-
cija”. Programmas mērķis ir veicināt efektīvu darba 

metožu harmonizēšanu valsts pārvaldes sektorā.

Konkursam projektu pieteikumus var iesniegt valsts 
iestādes, pašvaldības un to institūcijas. Tagad pro-
jekta pieteikumu drīkst iesniegt arī pašvaldību aso-
ciācija.

Projektu iesniegumu termiņš – 2014. gada 
30. marts. Sīkāk lasiet šeit: http://esfinanses.lv/
lv/a/lapa/jaunumi/15871.

Jaunā perioda ES prog-
rammas “Eiropa pilso-
ņiem” (2014–2020) in-

formācijas pieejamība Latvijā

ES programmas “Eiropa pilsoņiem” informācijas 
punkts Latvijā turpina darbu pie jaunā perioda 
programmas popularizēšanas. Tā kā jaunā perioda 
programma tiks apstiprināta tuvākajā laikā, tad ir 
vairākas būtiskas lietas, kas būtu jāņem vērā, seko-
jot līdzi aktualitātēm programmā:

arī turpmāk, lai saņemtu informāciju par ES •	

programmu “Eiropa pilsoņiem”, sazinieties ar 
ES programmas “Eiropa pilsoņiem” informācijas 
punktu Latvijā; 
ES programmas “Eiropa pilsoņiem” informācijas •	

punkts Latvijā šobrīd ievieto aktuālāko informā-

ciju vēl pašreizējā ES Kultūras kontaktpunkta 
mājaslapā www.kkplatvija.lv, bet šāgada pir-
majā pusē ir plānots pāriet uz jaunu mājaslapu, 
tādēļ sekojiet līdzi informācijai ziņu lapā vai sa-
zinieties ar informācijas punktu;

aicinām uz bezmaksas konsultācijām mūsu biro-•	

jā Antonijas ielā 9 Rīgā, iepriekš saskaņojot tik-
šanās laiku;

ir iespēja uzaicināt mūs pastāstīt aktuālāko un •	

svarīgāko informāciju par programmu jūsu paš-
valdībā vai iestādē jebkurā vietā Latvijā, ja apņe-
maties to noorganizēt, nodrošinot vismaz 10 cil-
vēku auditoriju. 

Informācija par reģionālajiem semināriem pieejama 
ES Kultūras kontaktpunkta mājaslapā. Sīkāk lasiet 
šeit: http://esfinanses.lv/lv/a/lapa/jaunumi/15874.

Vairāk par dažādiem ES projektu konkursiem, 
pasākumiem, semināriem skatiet Reģionālo ES 

struktūrfondu informācijas centru mājas lapā: 
http://www.esfinanses.lv/lv/a/sakums

Ineses Galantes fonda 
koncertu piedāvājumi 
pašvaldībām

Ineses Galantes fonds piedāvā pašvaldībām kopīgi 
organizēt kvalitatīvus koncertus.

LPS Valde ir iepazīstināta ar Ineses Galantes fonda 
iecerētajām aktivitātēm Latvijas pašvaldībās, lai 

popularizētu klasiskās mūzikas žanru un atbalstītu 
talantīgus bērnus un jauniešus ceļā uz muzikālo un 
vokālo izglītību. I. Galantes fonds piedāvā LPS sa-
darbību tieši informācijas nodošanā pašvaldībām, 
ko Valde arī apstiprinājusi.

Sīkāku informāciju par I. Galantes fondu un koncer-
tu piedāvājumiem pašvaldībām skatiet 4. pieliku-
mā.
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Pašvaldībām aktuālu informāciju lasiet arī LPS mājaslapā www.lps.lv 
Sekojiet LPS aktualitātēm arī twitter.com: http://twitter.com/lps_lv 

Ilze Mutjanko, LPS padomniece sabiedrisko attiecību jautājumos, ilze.mutjanko@lps.lv

“Pilsētu un vietējo 
pašvaldību apvie-
nības” pasaules 
padome (uCLG – 
United Cities and 

Local Governments) izsludina pieteikšanos starp-
tautiskam uCLG apbalvojumam “Kultūras pilsēta 
21”

Apblvojuma mērķis ir izcelt pilsētas un cilvēkus, 
kuri ir ieguldījuši daudz darba kultūrā kā ilgtspējīgu 
attīstību veicinošā faktorā. Konkursā var pieteik-
ties divās kategorijās: pašvaldība un individuālā 
kategorija – cilvēki. Pieteikties var līdz 31. martam, 
sīkāku informāciju meklējiet šeit: http://award.
agenda21culture.net. Jautājumu gadījumā rakstīt: 
award@agenda21culture.net.
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